
 Protokół  nr LVII/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 18 października  2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 13:05 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej 
prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14-stu 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis, 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała, 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Aniela Lipińska, 
- p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy 
- Karolina Goj,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
   oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Statutu Gminy Łęka Opatowska,  
2) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
3) ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 
bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie 
Gminy Łęka Opatowska, 

4) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z 
Organizacjami Pozarządowymi na rok 2019 

7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 
oświadczeń majątkowych. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 
2017/2018. 

9. Informacja o wyznaczonych podmiotach w których wykonywana będzie kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii Prezesa Sądu 
Rejonowego w Kępnie. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje. 
12. Wolne wnioski i informacje 
13. Wystąpienia związane z zakończeniem kadencji. 



14. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Gminy. 
 
Wobec braku uwag, porządek obrad poddano pod głosowanie. „Za” przyjęciem 
proponowanego porządku obrad głosowało 14-stu radnych. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z LVI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji – 
„za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  28.09.2018 r. do 18.10.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr LVII/267/2018 w sprawie Statutu Gminy Łęka Opatowska 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak: „Zmiana Statutu Gminy jest konieczna 
ze względu na ustawę z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu 
zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania funkcjonowania i kontrolowania 
niektórych organów publicznych. Statut został Państwu przekazany już na poprzedniej komisji 
i szczegółowo został omówiony. Po analizie rozstrzygnięć  nadzorczych Wojewody 
Wielkopolskiego dot. statutów na tej podstawie naniesiono również propozycje zmian do 
Statutu, który Państwo otrzymali w pierwszej wersji. Te propozycje zmian zostały omówione 
również na posiedzeniu wspólnym komisji stałych rady gminy”. 
 
Idąc dalej głos zabrała Radca Prawny – Gabriela Drzazga: „Zgodnie z prawem projekt uchwały 
należy w całości odczytać, żeby nam później nie zarzucono  nie dopełnienia obowiązku”. 
 
Wobec powyższego odczytano projekt w/w uchwały wraz z naniesionymi poprawkami. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze jakieś uwagi i zapytania do w/w projektu 
uchwały? 
 
Głos zabrał Radny Bartosik, który zgłosił błąd w § 110 w którym jest błędne odniesienie do 
paragrafów 112 i 113 a powinno być 108 i 109. 
 



Sekretarz Gminy: „Słuszna uwaga po zmianach zmieniła się numeracja paragrafów i w tym 
przypadku nie zostało to poprawione”. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał kto z radnych jest „za” przyjęciem naniesionych 
poprawek do projektu w/w uchwały? 
 
„Za” wprowadzeniem poprawek do projektu w/w uchwały głosowało 14- stu radnych. 
 
Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 
14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVII/267/2018 w sprawie Statutu Gminy Łęka 
Opatowska. 

 

2) Nr LVII/268/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2018 rok 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Łęka Opatowska na 2018 rok, które stanowią załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVII/268/2018  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok 
 

3) Nr LVII/269/2018 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia, udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym, w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce 

zameldowania posiadały na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

 
Głos zabrała Kierownik GOPS – A. Lipińska, która powiedziała, iż projekt w/w uchwały był 
szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji i jeżeli ktoś z Państwa radnych ma 
jakieś zapytania lub uwagi to proszę zgłaszać. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVII/269/2018  
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 
udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym, 
które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Łęka Opatowska 
 
 

4) Nr LVII/270/2018 w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2019 

 

Głos zabrała p.o. Kierownika Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami  
i Promocji Gminy – K. Goj: „ Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
zobowiązała organy administracji publicznej do uchwalenia rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 wyżej wymienionej 
ustawy. 
Przedstawiony w niniejszej uchwale zakres zadań publicznych obejmuje wszystkie zadania 
których realizacja z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy na terenie Gminy Łęka Opatowska jest możliwa. 
Projekt uchwały poddany został konsultacjom. Konsultowanie projektu odbyło się  
w formie wyrażenia pisemnej opinii o projekcie programu zamieszczonym w Biuletynie 



Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Gminy Łęka Opatowska, na tablicy 
ogłoszeń Urzędu Gminy Łęka Opatowska w terminie od 28 września 2018 r. do 8 października 
2018 r. oraz otwartym spotkaniu z organizacjami pozarządowymi w dniu 8 października 2018 r. 
 
W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały”. 
 
Idąc dalej, głos zabrał Przewodniczący Rady: „Najważniejsze jest to, iż w tym roku zwiększono 
kwotę na upowszechnianie kultury fizycznej do 75 tyś. zł. a kultura, sztuka ochrona dóbr kultury 
dziedzictwa narodowego do kwoty 18 tyś. zł. co daje łącznie 93 tyś. zł. W tamtym roku było 
przeznaczone 74 tyś. zł. czyli 19 tyś. zł. mniej”.  
   
 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVII/270/2018 w sprawie 
uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami 
Pozarządowymi na rok 2019 

 

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska  
o analizie oświadczeń majątkowych. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o analizie złożonych na jego ręce 
oświadczeń majątkowych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zabrał głos i przedstawił informację o analizie złożonych na 
jego ręce oświadczeń majątkowych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 
szkolny 2017/2018. 
 
Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która przedstawiła informację o stanie realizacji 
zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 2017/2018, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. Informacja o wyznaczonych podmiotach w których wykonywana będzie kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii Prezesa Sądu 
Rejonowego w Kępnie. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informacje o wyznaczonych podmiotach w których 
wykonywana będzie kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna oraz opinii 
Prezesa Sądu Rejonowego w Kępnie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak złożonych interpelacji. 
 
Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił odpowiedzi na interpelacje Radnego Markiewicza 
zgłoszone na poprzedniej sesji, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Idąc dalej, Radny Markiewicz podziękował za odpowiedź i poprosił o dodatkowe oznaczenie 
mostu na rzece Pratwie w Siemianicach oraz  o załatanie dziur, żeby można było bezpiecznie 
przechodzić.  
Wójt Gminy: „Wierzę mocno że będzie to wyremontowane przy czym będzie dodatkowo  
informacja o maksymalnym dopuszczalnym tonażu bo wiem jak to w rzeczywistości wygląda”.  
 



Ad. 12. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał informację z Kancelarii Radcy 
Prawnego prof. Marka Szewczyka odnośnie zaskarżonej w Wojewódzkim Sądzie 
Administracyjnym w Poznaniu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w miejscowości Piaski.  
 
Idąc dalej Wójt Gminy podziękował Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Siemianicach za wyjście 
naprzeciw propozycji pochylenia się nad posadzeniem przez uczniów drzew miododajnych na 
terenie gminy.  
 
Następnie Wójt Gminy poinformował o możliwości zaopatrzenia szkół z terenu gminy w 
czujniki smogu, które będą z możliwością dostępu do internetu z przekazem dla wszystkich 
zainteresowanych, gdzie badane jest: temperatura powietrza, wilgotność powietrza, poziom 
formaldehydu i zapylenie.  
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak: który przekazał informację odnośnie 
mostu między Rakowem a Siemianicami nad torami, gdzie wcześniej zanosiło się na duży 
remont i koszty ale okazało się że są to tylko zewnętrzne pęknięcia co będzie wyremontowane 
dużo tańszym kosztem.  
Następnie poinformował iż do końca miesiąca października będzie ukończony remont ulicy 
Brukowej.  
Idąc dalej D. Gąszczak w imieniu wszystkich sołtysów  z okazji zakończenia kadencji 
podziękował Panu Wójtowi i  współpracownikom oraz całej Radzie za współpracę za to że 
zawsze byli wysłuchani. Następnie podziękował jako radny powiatowy za wsparcie  
w różnego rodzaju sprawach i inicjatywach kulturalnych, sportowych jak i inwestycyjnych, 
gdzie dzięki temu wiele rzeczy w tej kadencji w naszej gminie było wykonanych. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady podziękował Panu Sołtysowi i zarazem Radnemu 
Powiatowemu za miłe słowa skierowane w kierunku Rady. 
 
Ad. 13. Wystąpienia związane z zakończeniem kadencji. 
 
Jako pierwszy głos zabrał Prezes Zarządu gminnego ZOSP RP– Jerzy Flaczykowi, który 
podziękował w imieniu braci strażackiej z terenu Gminy Łęka Opatowska za upływająca 
bogatą kadencję. Podziękował za zmienione myślowe podejście do strażaków ochotników, za 
tak duże środki finansowe przeznaczone na rzecz ochotniczych straży, za trzy wozy bojowe 
różnego typu  i wiele innych sprzętów.  Następnie życzył startującym w wyborach reelekcji  
i powodzenia. 
 
Następnie Wójt Gminy zabrał głos i podziękował Panu Prezesowi J. Flaczykowi jak  
i Komendantowi Gminnemu – P. Tarasowi za służbę na rzecz społeczności lokalnej. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady zabrał głos: „Czy myśmy Szanowni Państwo jako rada gminy 
zmienili postrzeganie odnośnie strażaków ochotników? Zgodnie z ustawą o samorządzie 
gminnym do zadań własnych gminy należy min. zabezpieczenie bezpieczeństwa obywateli 
oraz ochrony przeciwpożarowej i przeciwpowodziowej. My, po prostu te zadania staraliśmy się 
zrealizować a zrealizowaliśmy to dzięki takiej a nie innej polityce finansowej, przemyślanej, 
siedzącego tutaj Pana Wójta oraz Pani Skarbnik. Gdybyśmy nie mieli z czego to byśmy po 
prostu nie dali. A była taka sytuacja, że było nas na to stać i chwała za to, że tak to się wszystko 
poukładało ze strażami, że te trzy wozy bojowe pozyskaliśmy i wiele innych rzeczy”. 
 
Idąc dalej głos zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej w Siemianicach - Izabela Krzywańska, 
która w imieniu wszystkich dyrektorów placówek oświatowych podziękowała za miłą i owocną 
współpracę. Za to, że zawsze Państwo Radni wraz z Panem Wójtem starali się pochylić nad 
potrzebami szkół i przyczynić się do ich rozwoju. 
 



Następnie głos zabrał Radny Powiatowy Marek Kowalski: który podziękował Państwu Radnym 
jak i Panu Wójtowi oraz pracownikom urzędu gminy za współpracę za to, co udało się we 
współpracy z powiatem skutecznie załatwić. W następnej kolejności podziękował w imieniu 
wszystkich stowarzyszeń działających na terenie gminy  za współpracę za zrozumienie,  
wsparcie inicjatyw, pomysłów, różnego rodzaju imprez bo to jest bardzo ważna sprawa, 
organizowanie dla lokalnej społeczności. 
 
Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który podziękował sołtysowi  
i radnemu z miejscowości Biadaszki za wyremontowany krzyż przy drodze powiatowej.  
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Rogalewski, który serdecznie podziękował wszystkim osobom 
które mu w pracy radnego pomagali oraz życzył satysfakcji z nowego samochodu ratowniczo 
gaśniczego dla jednostki OSP Opatów niech się dalej rozwija. 
 
Następnie Przewodniczący poprosił o odczytanie przez przewodniczących sprawozdań  
z działalności komisji w kadencji 2014-2018.  
 
Głos zabrał radny Skotnik, który zawnioskował o nie odczytywanie w/w sprawozdań w związku  
ze szczegółowym przedstawieniem ich na komisji i przeciągającego się w czasie posiedzenia 
sesji. 
 
Przewodniczący rady wobec braku sprzeciwów zgodził się na prośbę Radnego Skotnika  
i poinformował, że dla zainteresowanych sprawozdania będą do wglądu w Biurze Rady.  
 
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy:  „Pozwólcie że w związku z upływającą kadencją podziękuję 
za tyle ciepłych i bardzo budujących i wspierających słów, które padły w moją stronę oraz w 
stronę moich współpracowników bez których wiele rzeczy by się nie dało wykonać. Dzisiaj 
przyszedł czas podziękowań i w tym miejscu chciałbym zacząć od podziękowania właśnie do 
wszystkich współpracowników tych obecnych jak i nieobecnych na sali. Bo urząd gminy to w 
małej części wójt a reszta to współpracownicy o których się mówi których widać, którzy działają 
stanowią potencjał i działanie. Drugie słowa podziękowań kieruję na ręce Pana 
Przewodniczącego oraz Wysokiej Rady jak tu jesteście. Bywało różnie, były i konflikty i różne 
ostre słowa ale cieszy mnie jeden fakt, że te cztery lata co już dzisiaj padło były latami bogatymi 
każdy może określić w mniejszym czy większym stopniu ale efekt był taki, że osiągnęliśmy 
kompromis w różnych działaniach w różnych decyzjach dot. różnych inwestycji. Za każdą 
wspólnie przemyślaną i przeanalizowaną i podjętą decyzją bardzo serdecznie Wysokiej 
Radzie dziękuję. Dziękuję bardzo serdecznie Paniom i Panom Sołtysom bez Państwa nie było 
by nic w tych poszczególnych sołectwach tych mniejszych czy tych największych bez waszej 
pracy zaangażowania bez tego wszystkiego co czasami przychodziło bardzo trudno nie udało 
by się tego osiągnąć. W imieniu wszystkich mieszkańców poszczególnych sołectw oraz moim 
każdej Pani Sołtys, każdemu Panu Sołtysowi w tym momencie serdecznie dziękuję.   
Dziękuję również wszystkim organizacjom począwszy od jednostek straży koła emerytów i 
rencistów , stowarzyszeń klubów sportowych i innych organizacji działających na terenie gminy 
za współpracę bo co udało się wspólnie zrealizować w kontekście wspólnych projektów to były 
w dużej mierze inicjatywy z waszej strony pod które urząd dokładał małą cegiełkę. Serdecznie 
Państwu dziękuję.  
Dziękuję również Paniom Dyrektorkom placówek oświatowych – bez Was bez Waszej pracy 
nie było by tylu wspaniałych uroczystości, imprez z udziałem uczniów którzy w Waszych 
placówkach zdobywają wiedzę, zdobywają edukację, która później buduje następne pokolenia 
naszej gminy.  
Dziękuję również mediom za przekaz, który szedł i ten dobry i ten czasami, który ukazywał 
inne sprawy, które wynikały z pracy na terenie gminy i moich współpracowników i Rady Gminy  
i tego wszystkiego co się działo. Dziękuję wszystkim za te cztery lata”.  
 
Idąc dalej, Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy 
kadencji 2014-2018, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 



Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady, który podziękował wszystkim na czele z 
Panem Wójtem I Panem Przewodniczącym: „Praca układała się wspaniale, całkowicie Pan 
Przewodniczący sprawdził się na stanowisku. Polecam Go na przyszłą kadencję. Wszystkiego 
dobrego i dziękuję za miłe słowa w kierunku mojej osoby”. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady wraz z Panem Wójtem z tytułu zakończenia kadencji 2014-
2018 wręczyli radnym podziękowania ze skromnymi upominkami.  
 
Następie Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącym  wręczyli Wójtowi Gminy 
podziękowanie oraz tablo Rady Gminy i Wójta kadencji 2014-2018.   
 
Idąc dalej głos zabrała Renata Woźnica – pracownik Biura rady, która serdecznie 
podziękowała za miłą i dobrą współpracę a startującym w najbliższych wyborach życzyła 
sukcesów i powodzenia. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad.14. Zakończenie obrad LVII Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 15.52 zamknął 
obrady LVII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:           Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 


